
Protokół Nr XI/11

z XI sesji Rady Miasta Piły odbytej w dniu 30 sierpnia 2011 roku w sali widowiskowej 

Młodzieżowego Domu Kultury w Pile

(czas trwania od godz. 12,00 – 18.05).

Obrady  XI  sesji  Rady  Miasta  Piły  otworzył  Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Piły  Paweł 

Jarczak stwierdzając,  że w sesji uczestniczy 19 radnych ( nieobecni radni: Jacek Bogusławski, 

Czesław Jopek, Tomasz Rzemykowski,  Rafał Zdzierela)  – lista  obecności  stanowi załącznik do 

protokołu.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Piły  Paweł  Jarczak  powitał  przybyłych  gości  –  lista 

obecności stanowi załącznik do protokołu.

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Piły Paweł Jarczak 

1. poinformował, że zgodnie z pismem Prezydenta Miasta Piły Przewodniczący Rady Miasta 

Piły wprowadził do porządku obrad sesji, jako pkt. 27, projekt odpowiedzi Rady Miasta Piły 

na pismo Pana Jana Jóźwiaka z dnia 16 kwietnia 2011 r.  -pismo w załączeniu,

2. zgodnie z pismem Prezydenta Miasta Piły wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad, 

jako  pkt.  12a,  projektu  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego miasta  Piły w rejonie ul.  Kusocińskiego (dz.  nr 

67/3 i 69/29) – pismo stanowi załącznik do protokołu,

3. zgodnie z pismem Pilskiej Spółdzielni Mieszkaniowej wnioskował o wycofanie z porządku 

obrad pkt. 17 tj. projektu uchwały w sprawie wezwania Pilskiej Spółdzielni Mieszkaniowej 

Lokatorsko – Własnościowej w Pile do uchylenia Uchwały nr V/40/11 Rady Miasta Piły z 

dnia 25 stycznia 2011 roku w sprawie zatwierdzenia taryfy cen za wodę i ścieki na okres od 

01 marca 2011 r. do 29 lutego 2012 r. - pismo stanowi załącznik do protokołu.

Za  wprowadzeniem  do  porządku  obrad  projektu  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Piły w rejonie ul. 

Kusocińskiego (dz. nr 67/3 i 69/29) głosowało 16 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu.

Za wycofaniem  projektu uchwały w sprawie wezwania Pilskiej Spółdzielni Mieszkaniowej 
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Lokatorsko – Własnościowej w Pile do uchylenia Uchwały nr V/40/11 Rady Miasta Piły z dnia 

25 stycznia 2011 roku w sprawie zatwierdzenia taryfy cen za wodę i ścieki na okres od 01 

marca 2011 r. do 29 lutego 2012 r. Rada opowiedziała się jednogłośnie.

Porządek obrad sesji został przyjęty jednogłośnie.

Porządek obrad przedstawia się następująco:

1. Sprawy regulaminowe.

2. Wręczenie  statuetki  z  okazji  jubileuszu  działalności  firmy oraz  listu  gratulacyjnego  za 

zdobycie nagrody indywidualnej w programie „Najwyższa Jakość”.

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Piły o podejmowanych działaniach pomiędzy X 

a XI sesją Rady Miasta Piły - druk nr 158.

4. Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Piły  z  prac  Prezydenta  Miasta  Piły  w  okresie 

międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły od 13 czerwca 2011 r. 

do 8 sierpnia 2011 r. – druk nr 147.

5. Projekt uchwały w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Centrum Rekreacji Wodnej 

AQUA PIL Sp. z o. o. w Pile – druk nr 146.

6. Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Powiatu Pilskiego - druk nr 155.

7. Projekt  uchwały  zmieniającej  Uchwałę  Nr  XV/158/07  Rady  Miasta  Piły  z  dnia  30 

października 2007 r. w sprawie podatku od nieruchomości - druk nr 141.

8. Projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XLI/501/05 z dnia 29 listopada 2005 r. Rady 

Miasta Piły w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych – 

druk nr 142.

9. Projekt   uchwały zmieniającej uchwałę Nr X/118/11 Rady Miasta Piły z dnia 28 czerwca 

2011 r. w sprawie zmian w budżecie Miasta Piły na 2011 rok – druk nr 153.

10. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Piły na 2011 rok – druk nr 154.

11. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Piły w rejonie ulic Rodła i Podchorążych – druk nr 138.

12. Projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu 

zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Piły  w  rejonie  ul.  Kamiennej  (Kamienna  2  – 

wodociąg) – druk nr 137.

12a.  Projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Piły w rejonie ul. Kusocińskiego (dz.  nr 67/3 i 
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69/29) – druk nr 165.

13. Projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia z mieszkańcami jednostki pomocniczej Gminy 

Piła konsultacji dotyczącej zniesienia jednostki pomocniczej Osiedla Śródmieście – druk nr 

145.

14. Projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia z mieszkańcami jednostki pomocniczej Gminy 

Piła konsultacji dotyczącej zniesienia jednostki pomocniczej Osiedla Jadwiżyn  – druk nr 

144.

15. Projekt  uchwały  w  sprawie  utworzenia  odrębnych  obwodów  głosowania  w  Szpitalu 

Specjalistycznym w Pile im. Stanisława Staszica i w Domu Pomocy Społecznej im. Jana 

Pawła II w Pile dla przeprowadzenia wyborów do Sejmu i Senatu Rzeczypospolitej Polskiej, 

zarządzonych na dzień 9 października 2011 roku – druk nr 143.

16. Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIV/406/05 Rady Miasta Piły z dnia 31 

maja 2005 r. w sprawie wysokości opłat za usługi przewozowe świadczone przez Miejski 

Zakład Komunikacji Spółkę z ograniczoną odpowiedzialnością w Pile – druk nr 140.

17. wycofany.

18. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli  przystąpienia przez Gminę Piła do realizacji 

projektu pod nazwą „Północna Wielkopolska – kooperacja wysokich lotów”, planowanego 

do  realizacji  w  ramach  Wielkopolskiego  Regionalnego  Programu  Operacyjnego  na  lata 

2007-2013 - druk nr 156.

19. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli  przystąpienia przez Gminę Piła do realizacji 

projektu pod nazwą „Gminna strategia outsourcingu usług społecznych jako długofalowy 

instrument  wzmacniający  partnerstwo  publiczno-społeczne  w  zakresie  realizacji  zadań 

własnych gminy”,  planowanego do realizacji  w ramach Programu Operacyjnego Kapitał 

Ludzki – druk nr 157.

20. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Prezydenta Miasta Piły – druk nr 150.

21. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku obywatelskiego w sprawie podjęcia tematu 

wyposażenia Orła na Pomniku Tysiąclecia na Placu Zwycięstwa w Pile w koronę królewską 

– druk nr 159.

22. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku obywatelskiego w sprawie zmiany nazwy 

mostów – druk nr 151.

23. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku obywatelskiego w sprawie umieszczenia 

pomników królów polskich przy mostach – druk nr 152.
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24. Stan bezpieczeństwa w mieście Pile – druk nr 148, 161, 163.

25. Sprawozdanie z udziału Gminy w Stowarzyszeniach za 2010 rok – druk nr 149.

26. Informacja dotycząca wykonania Uchwały Rady Miasta Piły Nr XXIX/360/08 z dnia 16 

grudnia 2008 r. w sprawie określenia zasad prowadzenia gospodarki nieruchomościami w 

Gminie Piła – druk nr 136.

27. Projekt odpowiedzi Rady Miasta Piły na pismo Pana Jana Jóźwiaka z dnia 16 kwietnia 2011 

r. - druk nr 162.

28. Interpelacje i zapytania – druk nr 160.

29. Wolne wnioski i informacje .

30. Zamknięcie obrad.

Informację w sprawie protokołu z X sesji  Rady Miasta Piły odczytał Wiceprzewodniczący 

Rady Miasta Piły Janusz Kubiak – informacja stanowi załącznik do protokołu.

Protokół z X sesji Rady Miasta Piły został przyjęty jednogłośnie, bez odczytania.

Pan Minister Jarosław Duda, sekretarz stanu w Ministerstwie Pracy i  Polityki Społecznej, 

pełnomocnik rządu ds. osób niepełnosprawnych, pogratulował organizacji imprezy pt. „Podziel 

się posiłkiem”, pokrótce przedstawił przedsięwzięcia, jakimi się zajmuje na rzecz pomocy osobom 

niepełnosprawnym.

Senator RP Mieczysław Augustyn podziękował całemu miastu, wszystkim służbom, prezydentom, 

przedsiębiorcom za to, że tak ważne społeczne wydarzenie, na Placu Staszica, mogło zaistnieć. 

Ad-2/

Wręczenie  statuetki  z  okazji  jubileuszu  20  lecia  działalności  firmy  Petrol  –  Haven  oraz  listu 

gratulacyjnego od Prezydenta Miasta Piły przez  Zastępcę Prezydenta Miasta Piły Beatę Dudzińską.

Wręczenie listu gratulacyjnego od Prezydenta Miasta Piły dla kanclerz Wyższej Szkoły Biznesu 

Pani Urszuli Nowak – Rożnowskiej przez Zastępców Prezydenta Miasta Piły Beatę Dudzińską i 

Krzysztofa Szewca. Podziękowania złożono również na ręce Pani Rektor Danuty Kitowskiej.
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Prowadzący  obrad Paweł  Jarczak poinformował  o  przyczynach nieobecności  na  dzisiaj  sesji 

Prezydenta Miasta Piły Piotra Głowskiego, który uczestniczy w wystawie i konferencji „Piła dla 

Warszawy”.

Ad-3/

Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Piły o podejmowanych działaniach pomiędzy X a 

XI sesją Rady Miasta Piły stanowi załącznik do protokołu.

Ad-4/

W  sprawie  „Sprawozdania  z  prac  Prezydenta  Miasta  Piły  w  okresie  międzysesyjnym, 

zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły od 13 czerwca 2011 r. do 8 sierpnia 2011 r. 

głos  zabrali  radni  prosząc  o  rozszerzenie  informacje  w  następujących  punktach  sprawozdania, 

stanowiącego załącznik do protokołu.:Paweł Dahlke w pkt. 36 i 72, Tomasz Pochylski w pkt. 170, 

Marian Barełkowski w pkt. 184, Zbigniew Kosmatka w pkt. 72 i Wiesława Sztaba w pkt. 150 – 

dodatkowych informacji udzielili  Zastępca Prezydenta Miasta Piły Krzysztof Szewc, Dyrektor 

Wydziały  Oświaty,  Kultury  i  Sportu  Sebastian  Dzikowski  i  Dyrektor  Miejskiej  Pracowni 

Urbanistycznej Iwona Wojtecka.

Ad-5/

Projekt uchwały w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Centrum Rekreacji Wodnej 

AQUA PIL Sp. z o. o. w Pile przedstawił Kierownik Biura Nadzoru Właścicielskiego Bogdan 

Kopeć.

Przewodniczący Komisji poinformowali o przyjęciu powyższego projektu uchwały przez Komisje 

Rady.

Po  udzieleniu  dodatkowych  informacji  przez  Dyrektora  Krzysztofa  Kijaka  Radnemu  Pawłowi 

Dahlke  uchwała  została  podjęta  jednogłośnie  –  uchwała  Nr  XI/148/11  stanowi  załącznik  do 

protokołu.

Ad-6/

5



Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Powiatu Pilskiego omówiła Skarbnik Gminy 

Piła Ewelina Ślugajska.

Projekt uchwały został przyjęty przez Komisje Rady.

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XI/149/11 stanowi załącznik do protokołu.

Ad-7/

Projekt  uchwały  zmieniającej  Uchwałę  Nr  XV/158/07  Rady  Miasta  Piły  z  dnia  30 

października 2007 r.  w sprawie  podatku od nieruchomości  przedstawiła  Skarbnik  Gminy 

Ewelina Ślugajska.

Projekt uchwały został przyjęty przez Komisje Rady.

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XI/150/11 stanowi załącznik do protokołu.

Ad-8/

Skarbnik Gminy Piła Ewelina Ślugajska omówiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr 

XLI/501/05  z  dnia  29  listopada  2005  r.  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  określenia  wzorów 

formularzy i deklaracji podatkowych.

Projekt uchwały został przyjęty przez Komisje Rady.

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XI/151/11 stanowi załącznik do protokołu.

Ad-9/

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr X/118/11 Rady Miasta Piły z dnia 28 czerwca 2011 

r.  w  sprawie  zmian  w  budżecie  miasta  Piły  przedstawiła  Skarbnik  Gminy  Piła  Ewelina 

Ślugajska.

Projekt uchwały został przyjęty przez Komisje Rady.
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Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XI/152/11 stanowi załącznik do protokołu.

Ad-10/

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Piły na 2011 r. przedstawiła Skarbnik 

Gminy Piła Ewelina Ślugajska.

Przewodniczący Komisji  poinformowali o wyrażeniu przez Komisje Rady pozytywnej opinii o 

powyższym projekcie uchwały.

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XI/153/11 stanowi załącznik do protokołu.

Ad-11/

Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Piły 

w  rejonie  ulic  Rodła  i  Podchorążych  przedstawiła  Dyrektor  Miejskiej  Pracowni 

Urbanistycznej Iwona Wojtecka.

Projekt uchwały został przyjęty przez Komisje Rady.

Załącznik  Nr  4  w  sprawie  rozstrzygnięcia  o  sposobie  rozpatrzenia  uwag  wniesionych  do 

projektu  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Piły  w  rejonie  ulic 

Rodła i Podchorążych został przyjęty jednogłośnie.

Załącznik Nr 3 w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie realizacji,  zapisanych w miejscowym 

planie zagospodarowania przestrzennego miasta Piły w rejonie ulic Rodła i Podchorążych, 

inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej, które należą do zadań własnych gminy oraz 

zasadach ich finansowania został przyjęty jednogłośnie.

Załącznik  Nr  2  o  sposobie  stwierdzenia  zgodności  miejscowego  planu  zagospodarowania 

przestrzennego  miasta  Piły  w  rejonie  ulic  Rodło  i  Podchorążych  z  ustaleniami  studium 

uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Piły  został  przyjęty 

jednogłośnie.
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Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XI/154/11 stanowi załącznik do protokołu.

Ad-12/

Projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu 

zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Piły  w  rejonie  ul.  Kamiennej  (Kamienna  2  – 

wodociąg) omówiła Dyrektor Miejskiej Pracowni Urbanistycznej Iwona Wojtecka.

Projekt uchwały został przyjęty przez Komisje Rady.

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XI/155/11 stanowi załącznik do protokołu.

Ad-12a/

Projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Piły w rejonie ul. Kusocińskiego (dz. nr 67/3 i 69/29) 

przedstawili  Dyrektor  Miejskiej  Pracowni  Urbanistycznej  Iwona  Wojtecka  i  Łowczy 

Sławomir Jaroszewicz.

Radni Krzysztof Muchewicz, Wiesława Sztaba i Zbigniew Kosmatka i Mieczysław Karpiński 

wyrazili zadowolenie z tak zaproponowanego zagospodarowania tej części Piły.

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XI/156/11 stanowi załącznik do protokołu.

Ad-13/

Projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia z mieszkańcami jednostki pomocniczej Gminy 

Piła  konsultacji  dotyczącej  zniesienia  jednostki  pomocniczej  Osiedla  Śródmieście  omówiła 

Dyrektor Wydziału Organizacyjno – Prawnego Dorota Bojaczuk.

Projekt powyższej uchwały został przyjęty przez Komisje Rady, z wnioskiem Komisji Gospodarki 

Miejskiej, zgłoszonym przez Radną Marię Miler, a dotyczącym uzupełnienia zapisu § 2 ust. 1 

wyrazem „łącznie”.
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Radca prawny Urzędu Miasta Piły Iwona Królak stwierdziła, że tak sformułowany zapis może 

być nieczytelny, proponowała pozostawienie zapisu w przedłożonej wersji.

Radna Maria Miler wycofała wniosek.

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XI/157/11 stanowi załącznik do protokołu.

Ad-14/

Projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia z mieszkańcami jednostki pomocniczej Gminy 

Piła  konsultacji  dotyczącej  zniesienia  jednostki  pomocniczej  Osiedla  Jadwiżyn  omówiła 

Dyrektor Wydziału Organizacyjno – Prawnego Dorota Bojaczuk.

Projekt uchwały został przyjęty przez Komisje Rady.

Radna Maria Miler wycofała wniosek zgłoszony na posiedzeniu Komisji.

Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej Mieczysław Karpiński stwierdził, że na Komisji 

uznano,  że jedną z przyczyn, iż  nie dochodzi do wyborów rady osiedlowej,  jest  brak zmian w 

statutach osiedli w zakresie zapłaty komisjom wyborczym za przeprowadzenie wyborów do rad i 

zarządów osiedli.

Dyrektor Wydziału Organizacyjno – Prawnego Dorota Bojaczuk poinformowała, że aktualnie 

w 9 statutach  jednostek  pomocniczych na  terenie  miasta  Piły  znajduje  się  zapis,  że  funkcje  w 

osiedlowej  komisji  wyborczej  pełnione  są  społecznie.  Pani  Dyrektor  stwierdziła,  że  znane  są 

przypadki  na terenie  Wielkopolski,  że  komisje,  które przeprowadzały głosowanie,  otrzymywały 

wynagrodzenie i organ nadzoru nie zakwestionował tych rozwiązań,  być może można by takie 

rozwiązanie przyjąć, ale takie zapisy muszą się znaleźć w statucie, a zmiana statutu musi nastąpić 

poprzez uchwałę rady i musi być poprzedzona konsultacjami społecznymi, jeśli taka będzie wola 

rady,  muszą   też  być  zabezpieczone  środki  w  budżecie  miasta.  Ponadto  Pani  Dyrektor 

poinformowała, że inicjatorem zmiany statutu mogą być zarówno mieszkańcy jak i i organy miasta.

Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej Mieczysław Karpiński zwrócił się z prośbą do 
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Prezydenta Miasta o wystąpienie do przewodniczących rad i zarządów osiedli z zapytaniem o tego 

typu  rozstrzygniecie  i  poinformowanie,  czy  taka  zmiana  statutu  jest  oczekiwana  przez  rady 

osiedlowe.

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XI/158/11 stanowi załącznik do protokołu.

Ad-15/

Projekt  uchwały  w  sprawie  utworzenia  odrębnych  obwodów  głosowania  w  Szpitalu 

Specjalistycznym w Pile im. Stanisława Staszica i w Domu Pomocy Społecznej im. Jana Pawła 

II  w  Pile  dla  przeprowadzenia  wyborów  do  Sejmu  i  Senatu  Rzeczypospolitej  Polskiej 

zarządzonych na dzień 9 października 2011 roku omówiła Dyrektor Wydziału Organizacyjno-

Prawmego Dorota Bojaczuk.

Przewodniczący Komisji  poinformowali o przyjęciu przez Komisje Rady powyższego projektu 

uchwały.

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XI/159/11 stanowi załącznik do protokołu.

Ogłoszono przerwę.

Ad-16/

Prezes  Miejskiego  Zakładu Komunikacji  Antoni  Serwacki  przedstawił  projekt  uchwały  w 

sprawie  zmiany  Uchwały  Nr XXXIV/406/05  Rady  Miasta  Piły  z  dnia  31  maja  2005  r.  w 

sprawie wysokości opłat za usługi przewozowe świadczone przez Miejski Zakład Komunikacji 

Spółkę z o. o. w Pile.

Projekt uchwały został przyjęty przez Komisje Rady.

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XI/160/11 stanowi załącznik do protokołu.

Ad-17/ 

Projekt uchwały został wycofany z porządku obrad sesji.
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Ad-18/

Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  woli  przystąpienia  przez  Gminę  Piła  do  realizacji 

projektu pod nazwą „Północna Wielkopolska – kooperacja wysokich lotów „, planowanego do 

realizacji w ramach Wielkopolskiego Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 2007 – 

2013 omówiła Dyrektor Wydziału Rozwoju i Funduszy Europejskich Jolanta Sobieszczyk.

Projekt uchwały został przyjęty przez Komisje Rady.

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XI/161/11 stanowi załącznik do protokołu.

Ad-19/

Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  woli  przystąpienia  przez  Gminę  Piła  do  realizacji 

projektu pod  nazwą „Gminna  strategia  outsourcingu  usług społecznych jako długofalowy 

instrument  wzmacniający  partnerstwo  publiczno  –  prawne  w  zakresie  realizacji  zadań 

własnych  gminy”,  planowanego  do  realizacji  w  ramach  Programu  Operacyjnego  Kapitał 

Ludzki  przedstawiła  Dyrektor  Wydziału  Rozwoju  i  Funduszy  Europejskich  Jolanta 

Sobieszczyk.

Projekt uchwały został przyjęty przez Komisje Rady.

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XI/162/11 stanowi załącznik do protokołu.

Ad-20/

Projekt  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  Prezydenta  Miasta  Piły  przedstawiła 

Dyrektor Wydziału Organizacyjno – Prawnego Dorota Bojaczuk.

Projekt uchwały został przyjęty przez Komisje Rady, które uznały ją za bezzasadną.

Pani Małgorzata Czapiewska,  przedstawiając skargę stwierdziła, że dotyczyła ona terminu nie 

udzielenia  odpowiedzi w  ciągu  miesiąca,  nie  zgodziła  się  z  opinią  Komisji,  iż  skarga  jest 

bezzasadna, wyraziła zdziwienie, że przesłane pismo zostało odebrane jako korespondencja, która 
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zawiera  wirusy  ponieważ  posiada  w  swoim  komputerze  program  antywirusowy,  a  wobec 

zaistniałej  sytuacji  winna być  o tym poinformowana.  Pani  Czapiewska uznała  swoja skargę  za 

zasadną.

Pan Wojciech Mikołajczyk zwrócił uwagę na brak flagi na budynku, w którym odbywa się sesja. 

Ponadto stwierdził, że na pismo z dnia 2 marca 2011 r., nadane do Prezydenta Piotra Głowskiego, 

nie ma odpowiedzi i brak jest również stwierdzenia, iż to pismo zostało odrzucone.

Radny Paweł Dahlke stwierdził, że po wysłuchaniu tych dwóch opinii ma pewien niedosyt, radny 

przypomniał,  że  na  Komisji  głosował  za  uznaniem skargi  za  bezzasadną,  ale  teraz  uważa,  że 

zabrakło tutaj wypowiedzi Pana Prezydenta, że dołoży wszelkich starań, by takie sytuacje się nie 

powtarzały.

 

Zastępca Prezydenta Miasta Piły Krzysztof Szewc obiecał, że przyjrzy się tej sprawie i sprawdzi, 

czego  dotyczyło  pismo  Pana  Mikołajczyka  i  czy  ono  wymagało  odpowiedzi.  Pan  Prezydent 

poinformował, że w Urzędzie jest wprowadzane nowe oprogramowanie i w najbliższym czasie ta 

sytuacja ulegnie poprawie.

Radny Tomasz Pochylski zwrócił  uwagę na  to,  że oba pisma zostały wysłane z  tego samego 

komputera, z tego samego adresu, radny zapytał, czy to błąd w systemie.

Pan Wojciech Mikołajczyk poinformował, że udostępnił swój komputer Pani Czapiewskiej.

Za podjęciem  uchwały,  z  zapisem  w §  1  „bezzasadną”  głosowało  13  radnych,  6  radnych 

wstrzymało się od głosu, uchwała została podjęta większością głosów – uchwała Nr XI/163/11 

stanowi załącznik do protokołu.

Ad-21/

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku obywatelskiego w sprawie podjęcia tematu 

wyposażenia Orła na Pomniku Tysiąclecia na Placu Zwycięstwa w Pile w koronę królewska 

omówił Dyrektor Wydziału Administracyjnego Zdzisław Cebula.

Przewodniczący Komisji  poinformowali o wyrażeniu pozytywnej opinii o powyższym projekcie 
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uchwały z zapisem w § 1 „bezzasadny”.

Pan Wojciech Mikołajczyk kilkakrotnie zabierał głos referując swój wniosek obywatelski.

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta Lucjan Szutkowski stwierdził, że Pomnik 

Tysiąclecia łączy Pilan, a nie dzieli, a korony nikt Orłowi nie ujmował, zaproponował, by uczcić 

szlachetną ideę Pana Mikołajczaka w momencie, gdy powstanie inny pomnik.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Piły  Janusz  Kubiak przypomniał,  że  zbliżamy  się  do 

obchodów 500 Lecia Miasta Piły, zapytał czy istnieje możliwość zmiany stanowiska wyrażonego 

przez Towarzystwo Miłośników Miasta Piły.

Radna Maria Miler uznała, iż podjęcie decyzji, czy wniosek jest zasadny, czy bezzasadny w dniu 

dzisiejszym  jest  przedwczesne,  potrzeba  jest  więcej  czasu  na  dyskusję,  na  konsultacje  z 

mieszkańcami, z radami osiedli.

Radna Wiesława Sztaba wyraziła stanowisko przeciwne, radna poprosiła, by „nie politykować” w 

tej sprawie, a stroić miasto inaczej.

Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  Mieczysław  Karpiński  złożył  wniosek  o 

wycofanie  projektu uchwały  z  porządku obrad sesji  stwierdzając,  że  nie  podpisze się  pod 

dołączonym uzasadnieniem.

Radca prawny Urzędu Miasta Piły przypomniała, że do wniosków obywatelskich przewidziany 

jest  taki  sam  tryb  jak  do  skarg,  czyli  obowiązuje  termin  załatwienia  wniosku,  musi  być 

przegłosowany wniosek o wycofanie projektu z porządku obrad sesji.

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Piły Janusz Kubiak  zapytał wnioskodawcę, czy zgodzi się 

wycofać swój wniosek.

Pan Wojciech Mikołajczyk wyraził zgodę na wycofanie wniosku z porządku obrad.

Radca prawny Stefania Góralnik – Piechota   poinformowała, że teraz należy wycofać projekt 

uchwały z porządku obrad sesji.

13



Radna Maria Kubica postulowała o uszanowanie pomysłu artysty, którego dziełem jest Pomnik 

Tysiąclecia i nie ingerowanie w jego wizję.

Za wycofaniem projektu  uchwały  z  porządku obrad  sesji  opowiedziało  się  7  radnych,  11 

radnych było przeciwnych, nikt nie wstrzymał się od głosowania – wniosek nie został przez 

Radę przyjęty.

Za podjęciem uchwały,  w przedłożonej wersji,  z zapisem w § 1”bezzasadny” głosowało 12 

radnych,  5  radnych  było  przeciwnych,  1  radny  wstrzymał  się  od  głosu,  uchwała  została 

podjęta większością głosów – uchwała Nr XI/164/11 stanowi załącznik do protokołu.

Ad-22/

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku obywatelskiego w sprawie zmiany nazw 

mostów przedstawiła Pani Danuta Bogusławska z Biura Prezydenta Miasta Piły.

Projekt uchwały został przyjęty przez Komisje Rady z zapisem w § 1 „bezzasadny”.

Pani Małgorzata Czapiewska  przedstawiła wniosek – pismo w załączeniu do projektu uchwały.

Za podjęciem uchwały, z zapisem w § 1 „ bezzasadny” głosowało 12 radnych, 2 radnych było 

przeciwnych, 4 radnych wstrzymało się od głosu, uchwała została podjęta większością głosów 

– uchwała Nr XI/165/11 stanowi załącznik do protokołu.

Ad-23/

Projekt  uchwały  w sprawie  rozpatrzenia  wniosku obywatelskiego  w sprawie  umieszczenia 

pomników królów polskich przy mostach omówiła Pani Danuta Bogusławska.

Projekt uchwały został przyjęty przez Komisje Rady, z zapisem w § 1 „bezzasadny”.

Pani Małgorzata Czapiewska omówiła swój wniosek obywatelski – pismo stanowi załącznik do 

projektu uchwały.
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Za podjęciem  uchwały,  z  zapisem  w §  1  „bezzasadny”  głosowało  16  radnych,  2  radnych 

wstrzymało się od głosu, uchwała została podjęta większością głosów -  uchwała Nr XI/166/11 

stanowi załącznik do protokołu.

Ad-24/

Stan bezpieczeństwa w mieście Pile przedstawili:

– Zastępca Komendanta Komendy Powiatowej Policji Sławomir Sobański –  informacja 

stanowi załącznik do protokołu,

–  Zastępca  Komendanta  Komendy  Powiatowej  Państwowej  Straży  Pożarnej  Robert 

Komarnicki – informacja stanowi załącznik do protokołu,

– Komendant  Straży  Miejskiej  Wojciech  Nosek –  informacja  stanowi  załącznik  do 

protokołu.

W trakcie dyskusji poruszono następujące sprawy:

Radny Marian Barełkowski zapytał, czy Straż Pożarna posiada tak wysokie drobiny, że w razie 

zagrożenia jest w stanie dotrzeć do najwyższych budynków Pile.

Radna Wiesława Sztaba  interesowała się sprawą bezpieczeństwa dzieci i  młodzieży w okresie 

wakacji oraz zwróciła uwagę na sprawę motorowych wyścigów nocnych ulicami Piły.

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Piły Janusz Kubiak  zapytał  kto ponosi  koszty recyklingu 

starych pojazdów, poprosił o wyjaśnienie przyczyn wzrostu ilości rozbojów, zapytał czy są dane 

dotyczące ilości osób jeżdżących po zażyciu narkotyków.

Radna Teresa Kasior pochwaliła Straż Miejską za rozprowadzane ulotki.

Przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta  Lucjan  Szutkowski  podziękował 

przedstawiającym materiały na temat bezpieczeństwa za tak dobre wyniki, chociaż stwierdził, że 

oczekiwania mieszkańców są jeszcze większe, poprosił, by przedstawiciele tych instytucji skupili 

się na szeregu zjawisk nagannych, które na co dzień nie są objęte statystykami jak np. zakłócanie 

spokoju publicznego w czasie godzin nocnych.
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Dodatkowych informacji na pytania radnych udzielili Zastępca Komendanta Komendy Powiatowej 

Państwowej  Straży  Pożarnej  Robert  Komarnicki,  Zastępca  Komendanta  Komendy  Powiatowej 

Policji Sławomir Sobański Komendant Straży Miejskiej Wojciech Nosek.

Ad-25/

Sprawozdanie  z  udziału  Gminy  w  Stowarzyszeniach  za  2010  rok  zostało  przyjęte  do 

akceptującej wiadomości – sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.

Ad-26/

Informacja  dotycząca  wykonania  uchwały  Nr  XXIX/360/08  Rady  Miasta  Piły  z  dnia  16 

grudnia 2008 r.  w sprawie określenia  zasad prowadzenia gospodarki nieruchomościami w 

Gminie Piła zostało przyjęte – informacja stanowi załącznik do protokołu.

Ad-27/

Projekt odpowiedzi Rady Miasta Piły na pismo Pana Jana Jóźwiaka z dnia 16 kwietnia 2011 r. 

przedstawił Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej i Lokalowej Edward Karnaś – pismo 

stanowi załącznik do protokołu.

Rada jednogłośnie zaakceptowała przedstawioną odpowiedź do Pana Jana Jóźwiaka.

Ad-28/

W punkcie interpelacje i zapytania głos zabrali:

Radny Leszek Łado  zwrócił  się  z  prośbą  do Pana Prezydenta  i  Dyrektora  Wydziału  Oświaty, 

Kultury i Sportu o pomoc dwóm samotnym matkom w przyjęciu ich dzieci do przedszkola. Ponadto 

radny poruszył  sprawę filmu Platformy Obywatelskiej  „Polska w Budowie”,  konkretnie  sprawa 

dotyczy Młodzieżowego Domu Kultury, radny uważa, że powinno iść w tej kwestii sprostowanie 

ponieważ  w budowie MDK  partycypowała Gmina Piła i Starostwo Pilskie.
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Radna  Wiesława  Sztaba  poprosiła  o  informację  na  temat  stanu  przygotowania  placówek  do 

nowego roku szkolnego oraz poruszyła sprawę podwyżek płac dla pracowników obsługi.

Zastępca Prezydenta Miasta Piły Krzysztof Szewc, udzielając odpowiedzi m .in. stwierdził:

– sprawa przyjęcia do przedszkola 2 dzieci  - po analizie sytuacji,

– sprawa Młodzieżowego Domu Kultury – inwestorem był Powiat,

– prośba o złożenie interpelacji na piśmie przez radną Sztabę,

– przygotowanie szkół do nowego roku szkolnego – wszystkie zadania inwestycyjne i remont, 

które były od początku roku planowane, zostały zrealizowane, zostały zaoszczędzone środki 

na skutek przetargów i w tym momencie przetargi były rozstrzygane na przełomie lipca, 

sierpnia,  w  związku  z  tym,  w  niektórych  placówkach  szkolnych,  będzie  trwał  jeszcze 

remont w czasie roku szkolnego, Zespół Szkół Nr 3 – tam remont zakończy się z końcem 

września.

Radny Krzysztof Muchewicz poruszył następujące sprawy:

– termin rozbiórki byłej  Szkoły Podstawowej Nr 12 oraz problem rozmnażających się tam 

szczurów,

– czy została już ukończona nowa droga Al. Powst. Wlkp, brakuje tam pasa zieleni,

– al. 500 Lecia – zniszczone krawężniki, zbyt mały łuk skrętu,

– nowa droga – brak wykończenia, nie wykaszane trawy,

– sprawa przetargów na wykaszanie – czy jest tam określona ilość koszeń.

Dyrektor Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu Sebastian Dzikowski poinformował, iż wszystkie 

placówki są  przygotowane w stopniu  bardzo dobrym,  w Zespole Szkół  Nr 3 prace  remontowe 

drugiego piętra będą trwały do 30 września. Ponadto stwierdził, że do szkół trafiło dużo nowego 

sprzętu, co wzmocni umiejętności uczniów, młodzież będzie wzbogacona dodatkową ilością zadań 

edukacyjnych,  zwiększona również  została  ilość zadań psychologiczno -  pedagogicznych,  zajęć 

logopedycznych, w szkołach pojawiły się etaty psychologa i pedagoga.

Zastępca Prezydenta Miasta Piły Krzysztof Szewc m. in. stwierdził:

– była Szkoła Nr 12 to własność Powiatu, prawdopodobnie ten obiekt został wystawiony na 

sprzedaż,
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– al. Powst. Wlkp. - wspólnie z Panią Dyrektor Sobieszczyk monitujemy do Dyrektora WZW, 

by środkowe pasy zieleni doprowadzić do porządku,

– droga do Praktikera proszę o pytanie na piśmie,

– chwasty na drogach – Pan Dyrektor Jerzy Mac udzieli odpowiedzi.

Radna Teresa Kasior zgłosiła sprawę zdewastowanego placu zabaw między pierwszym, a drugim 

przystankiem ul. Walki Młodych.

Radna Wiesława Sztaba poruszyła następujące sprawy:

– postęp prac nad rondem Okólna – Ludowa,

– nieukończone chodniki ul. Roosevelta,

– zdewastowany plac zabaw przy ul. Węglowej,

– ul. Witosa - tragiczny stan chodników i drogi do rynku, konieczny monitoring,

– niesprawne urządzenia monitorujące na terenie miasta,

– brak ławek na wyspie w trakcie odbywanych imprez.

Zastępca Prezydenta Miasta Piły Krzysztof Szewc m. in. stwierdził:

– ławki na wyspie zostaną ustawione,

– nigdy nie było tak, by kamery monitorujące miasto, były niesprawne przez pół roku, Pan 

Komendant Nosek wypowie się w tej kwestii.

Komendant Straży Miejskiej Wojciech Nosek  poinformował, iż nie ma takiej  możliwości, by 

przez pół roku nie działały kamery w monitoringu w Pile,  w miesiącu maju był  kompleksowy 

przegląd wszystkich kamer.

Radny  Tomasz  Pochylski  poruszył  sprawę  odbioru  kompleksu  sportowego  przy 

Zespole Szkół nr 2.

Dyrektor Zarządu Dróg i Zieleni Jerzy Mac m. in. stwierdził:

– koszenie  traw  –  nowa  obwodnica  powinna  być  utrzymywana  w  ramach  gwarancji, 

zwrócimy się do tej firmy,

– zabezpieczenie środków na koszenie w mieście – budżet na te zadania został okrojony o 

20%, centrum jest koszone ok. 10 razy w ciągu sezonu, a dalej od centrum ok. 1 raz w 
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sezonie, a peryferie 1 raz w sezonie,

– rondo Okólna – Ludowa – temat jest w Starostwie celem uzyskania pozwolenia na budowę, 

a jeśli chodzi o roboty, to trzeba je poprzedzić przełożeniem wszystkich mediów, które tam 

funkcjonują, a na to nie ma środków w tegorocznym budżecie miasta

– chodnik ul. Roosevelta – Powiat przeznaczył na to 200 tys. zł, i w ramach tych środków 

wykonano tą część chodnika,

– chodniki na ul. Witosa i dojazd do rynku – słuszny wniosek, by w ramach propozycji był 

proponowany do uwzględnienia, 

– plac  zabaw  przy  ul.  Węgłowej  –  4  lata  temu  zgłosiła  się  grupa  wolontariuszy,  którzy 

zrealizowali elementy zabawowe, należy podjąć działania, by tam zrealizować prawidłowy 

plac zabaw i takie propozycje do budżetu 2012 zaproponujemy.

Radny Paweł Dahlke

– przypomniał, że rada osiedla i urząd negatywnie opiniowali miejsce placu zabaw przy ul. 

Węglowej,

– potwierdził  wypowiedź Pana Mikołajczaka  w sprawie  podniesienia  flagi  państwowej  na 

budynku, w którym odbywa się sesja rady miasta,

– poprosił o informację dotyczącą pożaru w MOSiR. 

Dyrektor MOSiR Dariusz Kubicki stwierdził, że straty nie zostały jeszcze oszacowane, obiekt był 

ubezpieczony, a jeśli chodzi o sprawców to są raczej nie do wykrycia.

Radna Maria Kubica 

– podziękowała za wykończenie placu zabaw przy ul. Świerkowej,

– poprosiła o położenie polbruku, 30 metrów, na  ul. Zaułek,

– poprosiła o wyasygnowanie środków na elewację Pilskiego Domu Kultury,  od strony ul. 

Teatralnej.

Radna Małgorzata Karwacka 

– poruszyła sprawę połamanych krawężników ul. Rodakowskiego,

– pochwaliła imprezę pn. „Wojna polsko-szwedzka” stwierdzając, że mogłaby się znaleźć w 

kalendarzu imprez na przyszłość. 

19



Radny Marian Barełkowski zapytał, czy są poczynione jakieś prace na odcinku ul. Żeleńskiego 

od ul. Popiełuszki do ul. Niemcewicza.

Dyrektor Zarządu Dróg i Zieleni Jerzy Mac  poinformował, że został ogłoszony przetarg, jest 

zgłoszenie do Starostwa o przebudowę tej ulicy, jeszcze w tym roku.

Radny  Krzysztof  Muchewicz  pogratulował  odbytych  imprez  na  terenie  miasta  proponując 

odbywanie dużych imprez na większym terenie.

Radny Tomasz Pochylski wyraził słowa uznania dla głównego koordynatora imprezy „Podziel się 

posiłkiem” dla Pani Prezydent Beaty Dudzińskiej.

Radna Teresa Kasior pogratulowała pomysłu imprezy „Gra światła w parku miejskim” z prośbą o 

jej kontynuację.

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Piły Janusz Kubiak zapytał na jakim etapie jest realizacja ul. 

Wiosny Ludów, między Poznańską, a Siemiradzkiego.

Zastępca  Prezydenta  Miasta  Piły  Beata  Dudzińska  podziękowała  za  cenne  uwagi,  które 

potwierdzają, że organizowane imprezy mają wpływ na jakość życia w mieście. Pani Prezydent 

stwierdziła, że piknik historyczny nie tylko Pilanom się podobał, również przedstawiciel Ambasady 

Szwedzkiej był pod ogromnym wrażeniem i zadeklarował wsparcie tej imprezy w przyszłym roku.

Radny Marian Barełkowski poprosił o informację na temat imprezy bokserskiej.

Zastępca Prezydenta Miasta Piły Beata Dudzińska stwierdziła, iż jest to kolejna impreza, która 

oprócz tego, że integrowała mieszkańców Piły, służyła promocji miasta.

Radny Paweł  Dahlke zaproponował,  by korzystając  z  tego,  że  obrady sesji  są  transmitowane 

zaprosić mieszkańców na dzień 4 września na XXI Półmaraton Philips.

 

Zastępca Prezydenta Miasta Piły Krzysztof Szewc podziękował wszystkim tym, którzy składali 

żywność, a zebrano prawie 40 ton żywności, szczególne podziękowania Pan Prezydent skierował 
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do Szkoły Policji, dzięki której udało się towar posortować, załadować i zawieźć tam, gdzie jest on 

potrzebny.

Ad-29/

W punkcie wolne wnioski i informacje głos zabrali:

Prowadzący obrady Paweł Jarczak poinformował o konieczności przeprowadzeniu głosowania w 

temacie  nie  wnoszenia  przez  Radę  skargi  do  Wojewódzkiego  Sądu  Administracyjnego  na 

rozstrzygniecie nadzorcze Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu, które orzekło 

nieważność  uchwały  nr  X/139/11  Rady  Miasta  Piły  z  dnia  28  czerwca  2011  roku  w  sprawie 

wysokości  i  zasad  ustalania  dotacji  celowej  dla  podmiotów  prowadzących  żłobki  lub  kluby 

dziecięce  na  terenie  Gminy  Piła,  w  części  obejmującej  postanowienia  §  5  jako  podjęte  bez 

podstawy prawnej.

Dyrektor Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu Sebastian Dzikowski przedstawił Uchwałę Nr 

15/123/2011 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 27 lipca 2011 r., wraz 

z uzasadnieniem stwierdzając, iż jest zasadne odstąpienie od wniesienia skargi do Wojewódzkiego 

Sadu  Administracyjnego  w  Poznaniu  na  rozstrzygniecie  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  – 

uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Przewodniczący  Rady  Miasta  Piły  Paweł  Jarczak  zapytał  kto  jest  za  odstąpieniem  od 

wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sadu Administracyjnego w Poznaniu na rozstrzygniecie 

nadzorcze  Kolegium Regionalnej  Izby Obrachunkowej  w Poznaniu  –  za  wnioskiem Rada 

opowiedziała się jednogłośnie.

Przewodniczący  Paweł  Jarczak  przedstawił  pismo  Prezes  Uniwersytetu  Trzeciego  Wieku 

Aleksandry  Kowalskiej  w  sprawie  desygnowania  osoby  ze  składu  Rady  Miasta  Piły  do 

uczestnictwa  w  Radzie  Programowej  Uniwersytetu  Trzeciego  Wieku  w  Pile  –  pismo  stanowi 

załącznik do protokołu.

Radna Małgorzata Karwacka zgłosiła kandydaturę Przewodniczącego Rady Miasta Piły Rafała 

Zdziereli – oświadczenie Przewodniczącego Rady Miasta Piły Rafała Zdziereli stanowi załącznik 

do protokołu.
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Radny Krzysztof Muchewicz zgłosił kandydaturę Radnej Wiesławy Sztaby.

Za kandydaturą Przewodniczącego Rady Miasta Piły Rafała Zdziereli głosowało 11 radnych, 

3 radnych było przeciwnych, 3 radnych wstrzymało się od głosu.

Za kandydaturą Radnej Wiesławy Sztaby głosowało 8 radnych, 5 radnych było przeciwnych, 

1 radny wstrzymał się od głosu.

Pani Aleksandra Błażejewska Honorowa Obywatelka Miasta Piły  wnioskowała o odnowienie 

Pomnika Lotników.

Ad-30/

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta Piły Paweł Jarczak 

zamknął obrady XI sesji Rady Miasta Piły.

Protokołowała                                                            Wiceprzewodniczący Rady Miasta Piły

Urszula Głąb                                                                          Paweł Jarczak
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